
Zápisnica 

zo zasadnutia komisie školstva, mládeže a športu zo dňa 19.9.2023 

      Zasadnutie otvoril a viedol predseda komisie Mgr. Ján Várady . 

Program rokovania: 

      1.  Informácia o otvorení šk. roku 2023/24, počet žiakov, tried,   pedagógov, finančné                               

           zabezpečenie  

      2.  Práca a činnosť ZŠ T. J. Moussona, výsledky a úspechy v oblasti  pedagogickej, výchovnej,  

            mimoškolskej a dobrovoľníckej 

3. Informácia o činnosti florbalového klubu a žiackych športových tried na1. ZŠ 
  

     4.  Rôzne 

                   Účasť na zasadnutí: podľa prezenčnej listiny členovia komisie.  

Program zasadnutia komisie schválený všetkým prítomnými členmi. 

 
R O K O V A N I E 

 
1. Informácia o otvorení šk. roku 2023/24, počet žiakov, tried,   pedagógov, finančné                               

zabezpečenie  – Ing. Alexander Šoth, zástupca vedúceho odboru 

Presné počty žiakov a tried budú známe až po 28.09.2023 po ukončení EDU zberu. 
Členov komisie bude možné oboznámiť s údajmi na zasadnutí komisie 17.10.2023. Na materských 
školách v pôsobnosti zriaďovateľa, ku dňu zasadnutia komisie nie sú počty žiakov uzavreté. Na MŠ 
Mlynská nebol zaznamenaný nárast počtu predškolákov. Často  sa rieši otázka dvojzmennosti na tejto 
Materskej škole, legislatíva to nezakazuje a problémom v praxi sú oprávnené náklady.   

 

      2.  Práca a činnosť ZŠ T. J. Moussona, výsledky a úspechy v oblasti  pedagogickej, výchovnej,  

            mimoškolskej a dobrovoľníckej – Mgr. Valéria Kocúrová, riaditeľka ZŠ 

Škola je zameraná na rozšírené vyučovanie cudzích jazykov, informatiky a športovú prípravu vo 

florbale. Žiaci dlhodobo dosahujú výborné výsledky v súťažiach a olympiádach na krajskej 

i celoslovenskej úrovni. V uplynulom školskom roku najvýraznejšie boli: Testovanie 9: Slovenský 

jazyk – úspešnosť 70,6% - oproti celoslov. priemeru lepšie o 12%,  Matematika - úspešnosť 69,5% 

- oproti celoslov. priemeru lepšie o 14,4%. 

- Medzinárodná súťaž Matematický klokan – dve prvé miesta 
- Celoslovenská súťaž SUPERTRIEDA – II.C – cena poroty;  VI.B – 1.miesto v kategórii 5.-6. ročník 

a stali sa aj absolútnym víťazom medzi základnými a strednými školami. 
- Celoslovenské kolo súťaže Jazykový kvet – 1.miesto divadlo v anglickom jazyku 
- Celoslovenské kolo Ruské slovo – 8 prvých miest v jednotlivých kategóriách 
- Celoslovenské kolo EKO-olympiáda – 1. a 3.miesto 
- Majstrovstvá Slovenska žiačok vo florbale – 3.miesto 



Jún 2023- na prijatí žiakov primátorom mesta sme mali 61 umiestnení. Súhrn výsledkov súťaží 

žiakov:  

Okresné kolo:  1.m – 16x        2.m – 18x          3.m – 12x                                                                                                                                                       

Krajské kolo:    1.m – 3x          2.m -  11x          3.m – 10x                                                             

Celoslov.kolo:  1.m – 12x        2.m -   5x            3.m – 5x                                                       

Medzinárodné súťaže:  1.m – 2x 

Škola dlhodobo pracuje v medzinárodných projektoch Zelená škola- zameraný na ochranu životného 

prostredia a Fenomény sveta – zameraný na zážitkové vzdelávanie žiakov v oblasti voda, kultúra, 

komunikácia, vzduch a slnko.  V rámci projektu Zelená škola sa realizovali aktivity: Týždeň 

environmentálnej jesene, Týždeň dobrovoľnej skromnosti, Zatoč s odpadom, móda sa už nenosí, Deň 

Zeme, Deň vody, Rovesnícke vzdelávania. Úspešní sme boli v projekte ERASMUS – škola získala 7540 

€, partnerská škola je vo Fínsku, zameranie na výmenu skúsenosti učiteľov. Boli sme prijatí do 

medzinárodného projektu Sieť pridružených škôl UNESCO. V rámci neho boli organizované: Beseda 

s historikmi Ústavu pamätí národa v Martine pre 8. a 9.ročník – Slováci v sovietskych gulagoch, 

Európske solárne dni – aktivity v triedach, Beseda s pracovníkmi záchytného tábora v Humennom, 

Beseda s predsedom židovskej náboženskej obce v Humennom – Jurajom Levickým. Realizácia hodín 

dejepisu a geografie mimo školy – v Zemplínskom múzeu a v Matici slovenskej;  exkurzie Levoča; 

Viedeň; Budapešť; Dukla-Svidník; Morské oko. Realizujú sa vystúpenia pre žiakov- Mikuláš v škole, 

Akadémia školy – 18.mája; Slávnostný zápis prvákov; Valentínsky ples; Rozlúčkový večierok pre 

deviatakov; rozhlasové relácie. Ďalšie aktivity: Školská športová olympiáda; Žiacka konferencia 

o športe; Realizácia projektu OCEP- olympijský kultúrno - vzdelávací program; Čokoládová tretra – 

atletická súťaž; Škola v prírode pre 4.ročník; Lyžiarsky výchovno-výcvikový kurz pre žiakov 7.ročníka. 

Dobrovoľníctvo: Biela pastelka; Koľko lásky sa zmestí do krabice od topánok – balíčky pre Dom seniorov 

– Hollého ulica; Deň narcisov; Veľkonočná a vianočná burza – fin.prostr. darované pre detský domov; 

vystúpenia súboru Slniečko pre seniorov – október Mesiac úcty k starším. Besedy: 3.-4.roč. 

s pracovníkmi RÚVZ – Vieme čo jeme;  Zdravá výživa, Projekt pre žiakov v 9.ročníku:  Zmúdri do škôl- 

zameraný na kritické myslenie, V siedmom ročníku projekt Jeden svet na školách. S psychologičkou boli 

realizované programy zamerané na problémy detí počas a po rozvode rodičov; narušené rodinné 

vzťahy; klíma triedy; šikana a kyberšikana a jej vplyv na deti; Ako reagovať na násilie na nete atď. 

V spolupráci s CPPaP na II.stupni sa realizovali aktivity: Ako predchádzať konfliktom; Tolerantné 

spolužitie Beseda – prevencia obchodovania s ľuďmi a iné; Návšteva divadelných predstavení 

v Prešove: 1.-4-roč. Medovníkový domček;   5.- 6.roč. Hrôzostrašné príbehy strýka Montaguea;  7.-9. 

roč.  Zbabraná hra, Muzikál pre žiakov na II.stupni : Počúvaj ma, alebo ako nestratiť hlavu v mobile. 

Mgr. Ján Várady vyzdvihol úroveň žiakov na tejto škole, vidno to na dosiahnutých výsledkoch. Rodičia 

si práve z tohto dôvodu vyberajú túto školu pre svoje deti.   

PaedDr. Radmila Hajduková – vyjadrila poďakovanie pani riaditeľke za ústretovú spoluprácu školy 

s olympijským klubom. 

Ing. Michal Stričík – poukázal na potrebnú pravidelnú údržbu záchytných kanálov zrážkovej vody  tzv. 

,,suché jazierka“ 

3. Informácia o činnosti florbalového klubu a žiackych športových tried na 1. ZŠ – Mgr. Gerhard 
Puchír 
 
Tento šport má podporu v regióne, zakladatelia v meste Humenné, športovú základňu má  vo 
Veľkých Kapušanoch a na Základnej škole Jovsa. Pravidelne  už 15 rokov sú organizované ,,Letné 
florbalové školy“  s tréningovým procesom, ktoré sú plne kapacitne obsadené. Máme 308 
aktívnych členov, CVČ s týmto zameraním navštevuje 115 detí  na  1. stupni ZŠ. Každý týždeň 



aktívne trénuje 518 členov. Tento šport je veľmi obľúbený u dievčat. Hlavne z dôvodu 
aktuálneho narastajúceho záujmu o tento šport je potrebné prehodnotiť návrh na jeho dotáciu 
z rozpočtu mesta. 
 

 
4. Rôzne – Návrh na zmenu financovania športových klubov a tried 

 
Prizvaní: Viliam Kohút, predseda ŠK Zemplín Judo,  
                 Ing. Peter Biganič, predseda 1BK, 
                 Mgr. Katarína Hamadejová, predseda PK ORCA 
 
Športy, ktoré majú v meste menšinové zastúpenie vyjadrujú nespokojnosť s ich financovaním. 
 
Mgr. K. Hamadejová – Po rekonštrukcii plavárne sa tréning ŠK ORCA ako uzavretej skupiny musí 
deliť o priestor bazéna s verejnosťou, z dôvodu že sa mesto zaviazalo k užívaniu bazéna pre 
verejnosť na 5 rokov. Klubu chýba  3 hodina na budovanie plaveckej základne.  
Viliam Kohút -ŠK Judo má 100 aktívnych členov. Problémom tohto klubu je financovanie, 
nakoľko tréneri trénujú bez výplat. 
Ing. P. Biganič – Tréningy sú 3 krát do týždňa v mestskej športovej hale. Úspechy športového 
klubu sa prejavujú vo výsledkoch. Mesto reprezentujú aj žiaci z iných miest. Na súpiske sú deti 
aj Trebišova a Humenného. 
 
PK ORCA žiada Mesto Michalovce o viac času a priestoru  pre tréningy než 2 hodiny. Žiada 
o vyhradenie ranných hodín na tréningy. 
ŠK Zemplín Judo žiada Mesto Michalovce o navýšenie dotácie o dvojnásobok na financovanie 
medzinárodných súťaží.  

             1.BK trénuje v športovej GPH a v Dúhe a vzhľadom k výške nájmu, žiada o podporu                           
             a navýšenie o 50%. 
 
     Predseda komisie navrhuje vytvoriť  špeciálnu komisiu, ktorá bude jednať a navrhne stretnutie 
v tejto veci s vedením samosprávy  v zložení: Várady, Hajdúková,  Čúrny, Stríčik, Hamadejová, Biganič, 
Kohút a Šoth.  
 
     Komisia vyjadrila nespokojnosť so spoluprácou s prácou Rady športových klubov a zároveň navrhuje 
prizvať na navrhované stretnutie p. Mašlanku. 

 
 

     Predseda komisie poďakoval všetkým prítomným za  aktívnu účasť na rokovaní.  Komisia sa    
najbližšie stretne na svojom zasadnutí dňa 17.10.2023. 
 
    
 

 

 

                                                                                                                   Mgr. Ján Várady 

                                                                                                                   predseda komisie  


